
På Kultur- og Fritidsudvalgets møde 04.12.2023 
spurgte Kenneth Bak til sammenlægningen af 
Hvidovre Gymnasie og Nexts indflydelse på Multihal 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spørgsmål 
Kenneth Bak (C) spurgte til, om sammenlægningen af Hvidovre Gymnasie 

og Next vil få en indflydelse på potentiel etablering af multihal. 

 

 

Svar 
En arbejdsgruppe bestående af Hvidovre Gymnasium, Hvidovre 

Fjernvarme og Idrætsråd Hvidovre har i en årrække samarbejdet om 

projektet ”Energistationen”, der bl.a. involverer en vision om etablering af 

en multihal ved Hvidovre Gymnasium.  

    

Administrationen har været i dialog med Hvidovre Gymnasiums 

konstituerede rektor, Søren Elmgreen, der bekræfter, at gymnasiet fortsat 

er involveret i arbejdsgruppen omkring ”Energistationen”, og at NEXT også 

har udvist interesse for projektet.  

 

Der foreligger dog pt. ingen konkrete beslutninger om etableringen af en 

multihal ved Hvidovre Gymnasium.    
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